

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 126/25-26
「雀鳥普查戶外實習」工作坊

敬啟者：

為培養學生多元發展，本校早前為 貴子弟報名參加校園比賽 — **【雀鳥普查行動】**，現獲邀參與「雀鳥普查戶外實習」工作坊，以教導學生辨別雀鳥的能力以及雀鳥普查的流程。有關活動詳情臚列如下：

日期：	三月七日(星期六)
時間：	下午 2:00 至下午 5:00 (請於活動時間開始前 15 分鐘報到)
地點：	九龍公園 (尖沙咀站 A1 出口旁，前往九龍公園的樓梯)
費用：	全免
備註：	學生必須穿著學校運動服

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於三月六日 (星期五) 或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與杜輪老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年三月五日

東華三院馬振玉紀念中學

班號：_____

活動通告 126/25-26

「雀鳥普查戶外實習」工作坊

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並
* 同意 / 不同意敝子弟參加「雀鳥普查戶外實習」工作坊。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 126/25-26
"Bird Census Outdoor Fieldwork" workshop

5th March 2026

Dear Parents

In order to promote student's whole-person development, the school has recently enrolled in the school competition "Bird Census Action", and we are pleased to announce that our school has been invited to participate in the "Bird Census Outdoor Fieldwork" workshop. This session aims to teach students bird identification skills and the standard procedures for conducting a bird census. Details of the workshop are as follow:

Date	:	7 th March 2026 (Saturday)
Time	:	2:00pm– 5:00pm (Please arrive 15 minutes early for registration)
Venue	:	Kowloon Park (Meet at the staircase leading to Kowloon Park, next to Tsim Sha Tsui Station Exit A1)
Fee	:	Free of charge
Remarks	:	Students have to wear the school PE uniforms.

Please return the signed e-reply slip on or before 6th March 2026 (Friday). Please free feel to contact Mr. To Lun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.